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Abstract (en)
The frames (3, 4), which have a hollow profile at least over a part of their periphery, can be provided with at least one closable gap ventilation. In
order to provide the possibility of ventilation without thereby impairing the sound insulation, the gap ventilation (5) is arranged in the region of the
frame profile and incorporates an outside opening (6) and an inside opening (8), the inside opening being arranged at a point which is remote from
the outside opening. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Rahmen (3, 4), die zumindest über einen Teil ihres Umfangs ein Hohlprofil aufweisen, können mit mindestens einer verschließbaren Spaltlüftung
versehen sein. Um eine Lüftungsmöglichkeit vorzusehen, ohne daß dadurch die Schallisolierung beeinträchtigt wird, ist die Spaltlüftung (5) im
Bereich des Rahmenprofils angeordnet und weist eine Außenöffnung (6) und eine Innenöffnung (8) auf, wobei die Innenöffnung an einer von der
Außenöffnung entfernt liegenden Stelle angeordnet ist.
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